
 
Protokół Nr XXXIII/2017 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 13.02.2017 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 

 

Ad. 1 
Obrady sesji rozpoczęto o godz. 14.30 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach / zał. nr 1, 2, 3, 4/. Na podstawie listy obecności 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad  

i podejmowania uchwał /na stan 15 – obecnych 14 radnych/.  

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag, został on przyjęty jednogłośnie w 

następującym brzmieniu: 

 

1. Sprawy regulaminowe : 

    a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

    b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

    c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lipusz na lata 2017-2021, 

b/ dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2017 rok,  

c/ wprowadzenia i określenia wysokości opłaty prolongacyjnej z tytułu rozłożenia na raty lub 

odroczenia płatności podatków stanowiących dochód Gminy Lipusz, 

d/ projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego.  

e/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kościerskiemu na kontynuację przebudów 

odcinków dróg powiatowych na 1934 G i 2400. 

5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zapoznał się z treścią protokołu z XXXII sesji Rady 

Gminy odbytej dnia 12.01.2017 r. Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi  

i zastrzeżenia, których nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad.2 
Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy  /zał. nr 5 do prot./. 

 

Ad.3 

Radni nie zgłosili interpretacji i wniosków  

 

 

 



Ad. 4a 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Lipusz na lata 2017-2021, 

 

Szczegółowego omówienia zmian do wieloletniej prognozy finansowej dokonała Skarbnik Gminy 

Maria Kierzk 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 6 do prot./. 

 

Ad.4b 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy 

Lipusz na 2017 rok. 

Omówienia zmian dokonał Wójt Gminy. 

 

Radny Robert Ebertowski – zwrócił się z zapytaniem na kiedy planowane jest otwarcie żłobka w 

Lipuszu? Kto będzie zajmował się zarządzaniem żłobka? spytał także jakiej dokumentacji 

projektowej dotyczy kwota 30 tys. zł założona w budżecie?  

 

Wójt – wykonanie żłobka zaplanowane jest jeszcze w tym roku, natomiast dzieci będą 

przyjmowane od roku przyszłego. Żłobek będzie funkcjonował jako jednostka organizacyjna 

gminy.  Jeśli chodzi o dokumentację projektową to koszt  20 tys. zł  dotyczy sieci wodno- 

kanalizacyjne natomiast 30 tys. zł zaplanowano na dokumentację związaną z drogami.  

Prawdopodobnie w drugiej połowie roku zostanie ogłoszony nabór z Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich i będzie możliwość pozyskania dodatkowych środków.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 7 do prot./ 

 

Ad.4c 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie wprowadzenia i określenia 

wysokości opłaty prolongacyjnej z tytułu rozłożenia na raty lub odroczenia płatności 

podatków stanowiących dochód Gminy Lipusz. 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 8 do prot./. 

 

Ad.4d 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały 

 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 9 do prot./. 

 

Ad.4e 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kościerskiemu na kontynuację przebudów odcinków dróg powiatowych na 1934 

G i 2400. 

Omówienia Uchwały dokonał Wójt. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 10 do prot./. 

 

Ad.6 

 Wójt gminy poinformował, że Nadleśnictwo Lipusz zwróciło się do nas z propozycją w 

sprawie zamiany gruntów. Są to drogi biegnące przez obszary leśne. Poprosił, aby Komisja  

Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska Gospodarki Komunalnej  wypowiedziała się w 

tej sprawie. Dodał, że chodzi m.in. o drogę Lipusz – Grzybowski Młyn. Jest to droga której 

gmina nie jest w stanie utrzymywać,  znajduje się ona na granicy z gminą Kościerzyna. Lasy 

Państwowe dysponują środkami, aby te drogi wyremontować i aby były zachowywane w 

odpowiednim stanie technicznym. Nie maja one dużego znaczenia dla mieszkańców. Dodał, 

że będą one nadal dopuszczone do ruchu. Druga to droga Lipusz- Gostomek, biegnie ona 

przez Karpno do drogi krajowej. Mieszkańcy raczej poruszają się droga powiatową. Pozostałe 

odcinki to drogi niepubliczne. Chodzi o drogę Szklana Huta – Lipuska Huta na granicy gmin 

w okolicach Kalisza. Droga leśna w Borowcu, która biegnie do osady o nazwie Zajączki.  

Z naszej strony z kolei zainteresowani byśmy byli terenami od strony Nowego Karpna, gdyż 

nie ma dojazdu do części gdzie mieszkają Państwo Napiątek a właścicielem są lasy 

państwowe i należałoby to uporządkować.  Nadleśnictwo dysponuje także terenami w 

Lipuszu, które mogą być wykorzystane na potrzeby gminy chodzi o tereny przy drodze 

powiatowej. 

 

Radny Henryk Litwiński – Czy coś wiadomo na temat odcinka drogi na Tuszkowy w 

kierunku na Szklaną Hutę?  

 

Wójt – stan prawny nie jest uregulowany, przygotowujemy projekt przebudowy tej drogi.  

 

Ad.7 

 

Przewodniczący Rady poinformował Radnych, że do Rady Gminy wpłynęło pismo od 

mieszkańców miejscowości Krosewo, aby nie wydawano pozwolenia na przekwalifikowanie 

działki. Dodał, że zostało wystosowane pismo  z odpowiedzią, że Rada Gminy nie jest władna 

do opiniowania takich decyzji jednocześnie informując, ze kompetencje w tej sprawie ma 

Wójt Gminy.   

 

Przewodniczący Rady poruszył także sprawę kolejnego pisma od Konserwatora Zabytków 

Powiatu Kościerskiego, które wpłynęło do Rady Gminy. Następnie go odczytał /zał. nr 11 do 

prot./.  

 

 



Radny Henryk Litwiński- poinformował, że w miejscowości Bałachy w wyniku wypadku 

został zniszczony znak z nazwa ulicy.  

 

Wójt Gminy – będziemy tę sprawę wyjaśniać.   

 

Ad.8  

 

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady podziękował za 

udział, dyskusję i zamknął obrady o godz. 1525. 

 

 

 

 

 

    Protokołowała                                                             Przewodniczący Rady 

 

Aneta Spychalska                 Janusz Wawer 

  

 


